



**PUBLIC MUTUAL**  
WHOLLY-OWNED SUBSIDIARY OF PUBLIC BANK



Building a Better Financial Future for Investors

3% FOR REFERRER CAMPAIGN 2025

Campaign Period: 1 February – 31 December 2025

# Enjoy a **3% Special Sales Charge** When You Refer Your Friends & Family!



Receive promo codes when you introduce your friends and family members to achieve their financial goals with Public Mutual under the Customer Referral Programme (CRP)!

Every new investor you bring in entitles you to a **special sales charge of 3%** on your next cash investment in any of our equity/balanced/mixed asset funds via PMO/PMO PLUS.

Here's how to participate in our CRP:



You will receive one promo code for every friend and family member who successfully onboards by keying in your i-CRP Code! The more friends and family members you refer, the more promo codes you will receive!

**That's not all! Your friends and family members will also get to enjoy the 3% special sales charge once they have successfully registered as our new investor!**

Take this opportunity to help your loved ones embark on the journey towards a better financial future and reap the rewards together!

#### Terms & Conditions

1. The promo code will only be applicable for initial/additional cash investments in loaded units of equity/balanced/mixed asset funds. It will not be applicable for Direct Debit Authorisation (DDA), Regular Investment Authorisation (RIA) or switching transactions.
2. Investors must select the promo code "Special Sales Charge @ 3%" in Public Mutual Online (PMO) / PMO PLUS in order to apply the special sales charge of 3% when they make their next cash investment.
3. The promo code will automatically expire on 31 January 2026. Any expired promo codes that have not been utilised will not be replaced and/or reimbursed by the Company.
4. Unit Trust Consultants are not allowed to participate in this campaign.
5. Public Mutual Berhad reserves the right to modify the terms and conditions herein specified or to cancel, terminate or suspend the campaign without prior notice.

\* In terms of total retail fund size managed amongst private unit trust companies and Private Retirement Scheme (PRS) providers in Malaysia. Source: The Edge-Lipper, 23 December 2024.



Check out our CRP user guide for more details.



**PUBLIC MUTUAL**  
ANAK SYARIKAT MILIK PENUH PUBLIC BANK

**50**  
TAHUN  
1975 - 2025

Membina Masa Depan Kewangan yang Lebih Cerah untuk Para Pelabur

KEMPEN 3% UNTUK "REFERRER" 2025

Tempoh Kempen: 1 Februari – 31 Disember 2025

# Nikmati Caj Jualan Istimewa Sebanyak 3% Apabila Anda Merujuk Ahli Keluarga & Rakan Anda!



Anda akan terima kod promo apabila anda merujuk rakan dan ahli keluarga anda untuk mencapai matlamat kewangan mereka bersama Public Mutual di bawah Program *Customer Referral* (CRP)!

Setiap pelabur baharu yang anda bawa masuk akan melayakkan anda untuk menerima **caj jualan istimewa sebanyak 3%** untuk digunakan pada pelaburan tunai anda yang seterusnya dalam mana-mana dana ekuiti/imbang/aset campuran melalui PMO/PMO PLUS.

Berikut merupakan cara untuk menyertai CRP:



Anda akan menerima satu kod promo bagi setiap rakan dan ahli keluarga yang berjaya mendaftar sebagai pelabur baharu menggunakan Kod i-CRP anda! Lebih ramai rakan dan ahli keluarga yang anda rujuk, lebih banyak kod promo yang akan anda peroleh.

**Bukan itu sahaja! Rakan dan ahli keluarga anda juga akan menikmati caj jualan istimewa sebanyak 3% apabila mereka berjaya mendaftar sebagai pelabur baharu kami!**

Manfaatkan peluang ini untuk membantu orang tersayang anda mula melabur demi masa depan kewangan yang lebih cerah dan nikmati hasil pelaburan bersama-sama!

#### Term & Syarat

1. Kod promo hanya boleh digunakan untuk pelaburan tunai permulaan/tambahan dalam unit beban bagi dana ekuiti/imbang/aset campuran. Kod promo tidak boleh digunakan untuk urus niaga Arahan Debit Terus (DDA), Kebenaran Pelaburan Tetap (RIA) atau urus niaga tukar ganti.
2. Pelabur hendaklah memilih kod promo "Special Sales Charge @ 3%" dalam Public Mutual Online (PMO) / PMO PLUS untuk menggunakan caj jualan istimewa sebanyak 3% apabila melaksanakan pelaburan tunai yang seterusnya.
3. Kod promo akan tamat tempoh secara automatik pada 31 Januari 2026. Kod promo yang sudah tamat tempoh dan tidak digunakan sepanjang tempoh yang dinyatakan tidak akan diganti dan/atau dibayar balik oleh Syarikat.
4. Perunding Unit Amanah tidak dibenarkan menyertai kempen ini.
5. Public Mutual Berhad berhak untuk meminda termasuk syarat seperti dinyatakan atau membatalkan, menamatkan atau menggantung kempen tersebut tanpa memberi sebarang notis terlebih dahulu.

\* Dari segi jumlah saiz dana runcit yang diuruskan antara syarikat unit amanah swasta dan penyedia Skim Persaraan Swasta (PRS) di Malaysia. Sumber: The Edge-Lipper, 23 Disember 2024.



Untuk maklumat lanjut, sila rujuk panduan pengguna CRP.



大众信托基金

大众银行独资子公司



为投资者创造更美好的财务未来

2025年3%奖励推荐者活动

活动期: 2025年2月1日至2025年12月31日

推荐您的亲朋好友以享有  
3%特别销售费!



客户推荐计划



透过大众信托基金的客户推荐计划(CRP)介绍您的亲朋好友实现他们的财务目标，您便可以获得优惠代码!

每带进一位新投资者，您的下一个现金投资便可以享有3%的特别销售费。此现金投资须透过大众信托基金线上服务(PMO)/PMO PLUS投资于我们任何一项的股票/平衡/混合资产基金。

如何参与我们的客户推荐计划：



每一位成功注册成为新投资者并输入您的i-CRP编码的亲朋好友，将让您获得一个优惠代码！您所推荐的亲朋好友越多，获得的优惠代码就越多！

**不仅如此！当您的亲朋好友成功注册成为我们的新投资者，他们也可以享有3%的特别销售费！**

借此机会协助您的挚爱开启更美好的财务未来之旅，并一起获得奖励！

#### 规则与条例

- 优惠代码只可用于首次/附加现金投资于股票/平衡/混合资产基金的付佣单位。此优惠代码不可用于直接扣账授权(DDA)、定期投资授权(RIA)或转换交易。
- 当投资者进行下一个现金投资时，他们必须在PMO或PMO PLUS选择优惠代码“Special Sales Charge @ 3%”以享有3%特别销售费。
- 优惠代码将在2026年1月31日自动失效。公司将不会替换和/或补偿任何没有在有效期限内使用并已失效的优惠代码。
- 单位信托顾问不符合资格参与此活动。
- 大众信托基金将保留权利修改此规则与条例，或取消、终止、暂停此活动，而无需预先通知。

\* 以马来西亚私人单位信托公司及私人退休计划(PRS)供应商所管理的零售基金总额为依据。资料来源: The Edge-Lipper, 2024年12月23日。



请参阅我们的CRP小册子以了解更多详情。